
Zápis ze schůze ŠS a Ekotýmu dne 4.10. 2017 

- Zahájení nového školního roku v našem senátu a ekotýmu, 

přivítání nových členů a seznámení  

- Rozdělení funkcí, hlasování 

- Chválíme zvolené zástupce, sešli se na první schůzce v téměř 

plném počtu, chybějící byli řádně zastoupeni 

 

Dále: 

- 16.11.2017 bude pro třídy prezentace o třídění odpadu. Rozpis 

je v plánu v Bakalářích, třídy po 15 minutách. Každý senátor 

bude prezentovat pro svoji třídu. Na tuto prezentaci budeme 

zvát zástupce města Jirkov. (zodpovídají senátoři) 

- Ve škole jsou nové zásobníky na papírové utěrky, jsou u 

jídelny.  

- Na druhém stupni jsou na každé toaletě zásobníky na toaletní 

papír, a na pavilonu MV. 

- V modré učebně počítačů na MV přibyly nové počítače a nová 

sluchátka. 

- Proběhla akce ukliďme Česko, které jsme se účastnili už 

počtvrté. 

- Na žádost žáků jsou od října označena jídla, která jsou 

vegetariánská, budou označena písmenkem “V“. (odpovídá 

vedoucí školní jídelny) 

- Oslovili jsme ekotým z Chebu ke spolupráci, ale zatím se nám 

neozvali. (odpovídá p. uč. Kužminská bude - kontaktovat p. 

ředitele) 

- Po rekonstrukci síně tradic nové umístění nástěnky ekotýmu, 

školního ekokodexu a analýz jednotlivých oblastí. 

- Nový člen ekotýmu – nový pan školník Jan Bylík. 

Zapsala Markéta Tonková 6.B   


